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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 12.02.2015 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de secretarul comunei Deveselu, Gheorghe Eugenia, care a făcut 

prezenţa, arătând că sunt prezenţi toţi cei 13 consilieri locali aleşi. 
Având în vedere prevederile art. 40 alin.(1) din Legea 215/2001 şedinţa se poate desfăşura în 

condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa ordinară a fost convocată de 
Primarul comunei Deveselu prin adresa nr. 70 din 06.02.2015 în baza Dispoziţiei nr. 19/06.02.2015. 

 În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si ordinea de zi propusă 
a se discută, conform prevederilor legale. Lucrările şedinţei sunt publice. 

Preşedinte de şedinţă este d-nul consilier Tenea Gheorghe. 
Doamna Secretar dă citire procesului verbal de la şedinţa ordinară din 30.01.2015, care supus 

la vot, este aprobat în unanimitate, fără adăugiri sau observaţii. 
Preşedintele de şedinţă dă citire ordinei de zi.  Supusă la vot, ordinea de zi este aprobată în 

unanimitate. 
Se trece la discutarea ordinii de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli al comunei 

Deveselu pe anul 2015. 
Domnul primar: Bugetul a fost fundamentat, elaborate şi întocmit în conformitate cu 

prevederile legale. 
           Fundamentarea veniturilor Bugetului Local s-a bazat pe constatarea si evaluarea materiei     
impozabile si a bazei de impozitare. Stabilirea cheltuielilor bugetului local s-a efectuat în strictă 
corelare cu posibilităţile reale de încasare a veniturilor bugetului local, estimate a se realiza.  
           Cheltuielile bugetului local pe anul 2015 se efectueaza în funcţie de prioritatile stabilite, in 
aşa fel încât activitatea primăriei să se desfăşoare fără blocaje.  

S-au asigurat în funcţie de nivelul de personal aprobat cheltuielile privind salarizarea, iar 
pentru contractele de împrumut aflet în derulare s-au prevăzut creditele bugetare  necesare. 

Domnul consilier: Vlad Constantin: Bine că nu mai sunt probleme cu asigurarea salariilor. La 
cât este de muncă în primărie şi ce salarii mici sunt, asta le mai lipsea salariaţilor să nu poată să-şi ia 
salariile. 

Domnul Primar: pentru învăţământ s-au prevăzut sume pentru burse sociale în limita 
fondurilor allocate. 

Facem eforturi pentru a putea atrage surse de finanţare la buget să ne putem dezvolta. Chiar 
zilele trecute am primit aviz favorabil pentru finanţarea din fonduri nerambursabile a unui nou 
proiect. 

Dacă din analiza documentelor ce v-au fost puse la dispoziţie privind bugetul aveţi de făcut 
obiecţiuni. 

Domnul consilier Păun Teodor: suntem de acord cu fundamentarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al comunei, pentru că se vede clar că sunt stabilite correct priorităţile. 

Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
2.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri şi 

cheltuieli al comunei Deveselu, pentru trimestrul  IV al anului 2014. 
Domnul Primar: La finele anului 2014 veniturile  bugetului  local au fost în sumă de 

11.759.751 lei, iar cheltuielile aferente în sumă de 11.739.621 lei, rezultând un excedent în sumă de 
20.130 lei. 

Veniturile din activităţi autofinanţate au fost sumă de 193.890 lei, iar cheltuielile aferente în 
sumă de 209.611 lei. Diferenţa dintre venituri şi cheltuieli a fost asigurată din excedentul anilor 
precedenţi în sumă de 15.721 lei. 



Cheltuielile efectuate au respectat prevederile bugetare încadrându-se în acestea. 
Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
3.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice  

şi a personalului didactic  auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea 
de   reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă,  pentru luna 
ianuarie  2015. 

Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
4.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea reţelei şcolare de pe raza comunei Deveselu a 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat, cu structurile aferente, pentru anul 2015 – 2016. 
Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
5.Proiect de hotărâre referitor la: alegerea noului Președinte de Ședință al Consiliului  Local 

Deveselu. 
Se fac propuneri pentru alegerea noului preşedinte: 
Domnul consilier Nicola Florin propune pe domnul Tudor Aurel pentru a fi ales preşedinte 

de şedinţă pentru următoarele 3 luni. Nemaifiind alte propuneri se   supune la vot şi domnul Tudor 
Aurel este ales în unanimitate. 

6.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea cuantumului unor taxe speciale percepute prin 
Compartimentul Registrul agricol, banca de date şi evidenţe funciare agricole,  cadastru pe anul 
2015. 

Domnul Primar: După cum v-am informat a fost abrogată legea privind eliberarea carnetelor 
de producător. Noua lege prevede eliberarea de către primărie a atestatului de producător şi a 
carnedtului de comercializare. Pentru a obţine tipizatele necesare trebuie să achităm în avan 
contravaloare acestora şi ulterior să recuperăm sumele de la cetăţenii care le solicită. 

 
Făcând o analiză a acestor costuri, adică costul plătit pentru tipizate şi prestarea efectivă a 

serviciului pentru eliberarea acestora a rezultat o valoare de 20 lei pentru eliberarea atestatelor de 
producător şi 30 lei pentru carnetele de comercializare a produselor agricole. 

Doamna consilier Păun Jana: Dacă până acum pentru eliberarea carnetului de producător se 
plătea 58 lei, taxele cumulate de 50 lei pentru eliberarea atât a atestatului, cât şi a carnetului de 
comercializare sunt taxe ce pot fi suporate de cetăţeni. 

Preşedintele de şedinţă: Dacă nu sunt întrebări, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 

            7.  Discutii, intrebari, interplari. 
 Domnul primar: Domnilor consilieri, referitor la buget, o rectificare se poate face după 
primul semestru. 
 Am mai discutat şi cu alte ocazii situaţia privind achiziţionarea unui teren pentru construirea 
unui nou sediu administrativ cu o poziţionare mai adecvată. Am identificat acest teren, are 
deschidere la DN 54 (str. Eroilor) este sediul fostului CAP, care acum aparţine SC Altcrist SRL şi 
care este dispus să ni-l vândă. Dacă sunteţi de acord se poate face un raport de evaluare a terenului şi 
dacă o să putem să suportăm costurile să achiziţionăm acest teren unde să putem construi un centru 
civic modern. 
 Domnul consilier Nicola Florin: Ar fi foarte bine dacă am reuşi să achiziţionăm acel teren are 
deschidere mare la stradă, acolo se poate construe foarte bine, va rămâne loc şi pentru amenajarea 
unei parcări şi spaţiu verde. 

Nu au mai fost alte discutii cu privire la proiectele initiate, drept pentru care domnul 
presedinte de sedinta Tenea Gheorghe declara inchise lucrările sedinţei ordinare. 
  
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                      Gheorghe TENEA                                                            Eugenia GHEORGHE 


